

中文社会科学引文索引 (CSSCI) 来源期刊
中国人文社会科学核心期刊 (拓展版)
人大复印报刊资料重要转载来源期刊

和平
与
发展

2021

5

【国际问题研究综合期刊】

双月刊
2021

5 | 和平 与 发展

- ◎ 论“中间地带”对中美战略竞争的含义
滕建群 韦洪朗
- ◎ 法国“印太战略”：内涵、动力及局限
李颖 陈翔
- ◎ 德国“印太战略”的战略考量、特点及影响
赵宁宁
- ◎ “印太战略”视域下的日本对东盟外交
毕世鸿

总第183期



和平与发展研究中心主办
CENTER FOR PEACE AND DEVELOPMENT STUDIES (CHINA)

万方数据

目 录

- 论“中间地带”对中美战略竞争的含义 滕建群 韦洪朗 (001)
- 数字霸权与美国对华科技遏制的影响 姜志达 崔 越 (018)
- 印太视域下美国-马尔代夫关系新变化 李益波 (034)
- 法国“印太战略”：内涵、动力及局限 李 颖 陈 翔 (052)
- 德国“印太战略”的战略考量、特点及影响 赵宁宁 (069)
- “印太战略”视域下的日本对东盟外交 毕世鸿 (086)
- 文在寅政府对华政策立场动摇剖析 李 军 (104)
- 中国-东盟对话 30 年：经贸合作回顾与展望 胡 艺 龙 旭 (118)
- * 英文内容提要 (135)
- * 滕建群、韦洪朗文章英译文 (139)

CONTENTS

- On the Implication of the “Middle Ground” to the Strategic Competition between China and the United States *Teng Jianqun & Wei Honglang* (001)
- Digital Hegemony and U.S.’ Containment of China’s Development in Science and Technology *Jiang Zhida* (018)
- New Changes in U.S.-Maldives Relations from the Indo-Pacific Perspective
..... *Li Yibo* (034)
- The French “Indo-Pacific Strategy”: Connotation, Motivation and Limitation
..... *Li Ying & Chen Xiang* (052)
- The German “Indo-Pacific Strategy”: Strategic Considerations, Characteristics and Impacts *Zhao Ningning* (069)
- Japan’s Diplomacy towards ASEAN from the Perspective of Its “Indo-Pacific Strategy”*Bi Shihong* (086)
- Analysis of the Moon Jae-in Administration’s Wavering Stance on China Policy
..... *Li Jun* (104)
- 30 Years of China-ASEAN Dialogue: A Retrospect and Prospect of Economic and Trade Cooperation *Hu Yi* (118)
- * English Abstracts (135)
- * English Translation of Teng Jianqun&Wei Honglang Article (139)